
Rada školy pri Základnej škole J. F. Rimavského, Nábrežie Rimavy 457/19, Hnúšťa 

Výročná správa 

z činnosti Rady školy za kalendárny rok 2023 

 

Počas kalendárneho roka 2023 sa uskutočnili tri zasadnutia Rady školy. Prvýkrát sa RŠ 

stretla dňa 15.2.2023. Na tomto stretnutí predsedníčka rady školy Mgr. Elena Kretová 

predstavila nových členov, ktorými za poslancov mesta Hnúšťa sú: Mgr. Michal Bagačka, Bc. 

Erika Mórová, Bc. Filip Rohárik a pán Michal Macháček.  RŠ jednomyseľne schválila Plán 

zasadnutí RŠ v roku 2023. Správu o podmienkach a výsledkoch výchovno-vzdelávacieho 

procesu podala zástupkyňa školy, Mgr. Bibiána Vološčuková. Správa obsahovala počty 

žiakov a zamestnancov školy, informácie o práci predmetových komisií a metodických 

združení, informácie o práci so žiakmi so špeciálnymi potrebami a slaboprospievajúcimi 

žiakmi, ale aj informácie o počtoch vymeškaných hodín a znížených známkach zo správania. 

Mgr. Petra Kizeková, tajomníčka rady školy  prítomných informovala o výsledkoch 

súťaží a olympiád, do ktorých sa zapojili žiaci 2. stupňa a predsedníčka rady školy Mgr. Elena 

Kretová zhrnula účasť žiakov na súťažiach a olympiádach za 1. stupeň. 

PaedDr. Barbora Földiová, riaditeľka školy,  informovala členov rady školy o otvorení 

triedy s rozšíreným vyučovaním anglického jazyka v šiestom ročníku. Táto trieda má 

v rozvrhu 5 hodín anglického jazyka a jednu hodinu konverzácie s britskou lektorkou 

Druhé stretnutie sa uskutočnilo 21.6. 2023. PaedDr. Mgr. Martina Slimáková členov RŠ 

oboznámila so zmenami, ktoré nastali v Školskom vzdelávacom programe, nakoľko 

posilnenie počtu hodín telesnej výchovy v nasledujúcom školskom roku bol ministerstvom 

schválený. V 2. a 3. ročníku, v rámci hodiny SJL, bude venovaná časť hodiny nespojitému 

písmu Comenia Script. 

Riaditeľka školy, PaedDr. Barbora Földiová, oboznámila členov RŠ s dodatkom 

Školského poriadku, do ktorého boli zapracované rôzne body týkajúce sa nevhodného 

správania žiakov. (neskoré príchody na vyučovanie, nenosenia alebo zabúdania prezúvok, 

fajčenie v priestoroch školy  a v okolí školy a nevhodné a výstredné obliekanie žiakov. 

Výchovná poradkyňa Mgr. Janka Karabínošová informovala o zápise žiakov do 1. 

ročníka. Uviedla počet zapísaných žiakov, počet žiakov, pre ktorých bude platiť pokračovanie 

v plnení povinného predprimárneho vzdelávania. Podrobne informovala o zložení týchto 



žiakov: počet chlapcov/dievčat, počet žiakov z Hnúšte/okolitých miest a dedín. Skonštatovala, 

že v školskom roku 2023/24 budú otvorené 3 prvé triedy. Ďalej informovala o záujme žiakov 

o stredoškolské štúdium, oboznámila s výsledkami testovania Monitor 9. Vyzdvihla záujem 

rodičov a žiakov o  duálne vzdelávanie a prítomných oboznámila s počtom žiakov, ktorí majú 

záujem práve o tento druh vzdelávania.  

Eva Belicová, vedúca Školského klubu detí,  oboznámila členov rady školy s Plánom 

práce Školského klubu detí, podľa ktorého budú dané oddelenia pracovať,  poplatky týkajúce 

sa družiny, rozdelenie jednotlivých aktivít podľa mesiacov, pripravované výlety a zakúpené 

pomôcky pre jednotlivé oddelenia. 

Eva Moncoľová, vedúca školskej jedálne, členov oboznámila o spôsobe financovania 

školskej jedálne, príprave jedálnička a vystavovaní šekov pre stravníkov  školskej jedálne. 

Predostrela problém nedostatočných normatív, ktoré majú podstatný vplyv na zostavovanie 

jedálnička. 

Mgr. Petra Kizeková, tajomníčka rady školy,  prítomným prečítala správu špeciálneho 

pedagóga, Mgr. Eriky Molnárovej, ktorá nebola prítomná. Správa obsahovala popis práce 

špeciálneho pedagóga a asistentov učiteľov a metódy a formy práce so začlenenými žiakmi.  

Posledné zasadnutie RŠ sa konalo dňa 25.10.2023. Rada školy schválila zoznam 

začlenených žiakov, Správu o podmienkach a výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu 

za školský rok 2022/2023. Rada školy taktiež schválila začiatok vyučovania, poradie a dĺžku 

prestávok. Predsedníčka rady školy predstavila nového člena RŠ, p. Radoslava Repku, ktorý 

bude v nasledovnom období v RŠ zastupovať rodičov. Pán Repka nahradil  Annu Šuttovú, 

ktorej dcéra v júni opustila našu školu, a tak jej v RŠ skončilo členstvo. 

Rada školy bola informovaná o personálnom, materiálnom a organizačnom 

zabezpečení, školského roka 2023/24. V rámci projektu Tréner v škole bola prijatá Mgr. 

Tereza Fekiačová, ktorá vyučuje telesnú výchovu a anglický jazyk. Novými zamestnancami 

na druhom stupni sa stali: Mgr. Veronika Striežovská – učiteľka slovenského jazyka, Jana 

Demianová a Romana Emingrová, ktoré pracujú ako asistentky učiteľa. 

 

 V Hnúšti, dňa 28. 3. 2024 

 Vypracovala: Mgr. Elena Kretová – predsedníčka Rady školy 


